



## **ESL Grade 5 & 6 Bear Class January Newsletter**

Dear Parents,  
Welcome to the Bear Class monthly newsletter for January.

### **January 3-7**

For the last two weeks of this semester we will be solely focusing on preparing the students for the presentation that will take place in January. First off, we will all take a look at our Google Slides and decide which one we would like to use for the presentation, then I will take a look at each of them and see what areas could use some improvement and change.

I will be working very closely with each student to help them with how they present the slide. Making the slide is just one aspect of this activity. The other aspect is working on each of the students presenting skills and helping them to communicate their ideas from the slide effectively, so the audience can easily understand what it is they are trying to say and the points being made. I feel this activity is a very good opportunity for each student to build their confidence and presentation skills. I really look forward to see how well each of them will do in this contest.

Between doing this I hope to find some time to review some of the past lessons that we have covered this semester. I will prepare some grammar worksheets for the students to do in between their Google slide presentation.

### **January 10-14**

Hopefully by this point all the students' slides will be 100% completed and we can just focus on their presentation skills and gestures.

As always, if you have any comments, concerns, or you just want to chat with me, feel free to write me a message in the English weekly communication books.  
I look forward to seeing you all again soon.

Thank you,  
Teacher Simon.



## ESL Grade 5 & 6 Bear Class January Newsletter

各位家長您好！  
歡迎各位家長閱讀一月份Bear班的月報。

### **1/3-17**

在這學期最後兩個星期我們將全力為一月的演講比賽做準備。首先，我們會先檢視所有的簡報再選擇一篇作為演講比賽的主題，並且修正編輯簡報中的內容。我會密切的給予孩子關於簡報技巧方面的協助。製作簡報是其中一個學習重點，另一方面，我們會致力於演說的技巧以及幫助孩子們表達簡報中的想法，讓聽眾也能清楚理解演說的內容。我認為這對孩子們是建立自信與表達演說的好機會。我很期待看到他們在演講比賽中的表現。此外，我也會利用時間幫孩子們複習這學期學過的課程。我會準備一些文法練習單，讓孩子們在準備簡報時可以練習。

### **1/10-14**

預計在這個時候我們已完成簡報校稿，並將重心放在簡報技巧和肢體動作上。我們會複習文法內容。

若您有任何的意見、疑問或想和我聊聊，都歡迎您在英文聯絡簿中留言和我聯繫喔！  
感謝您。期待下回見！

Teacher Simon.